
1 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ ACADÈMICA DE LA FACULTAT DE BIOLOGIA 
 
 
Dia: 17 de febrer de 2022 
Hora: 15:15-16:15h 
Lloc: En línia 
Enllaç Teams:  https://teams.microsoft.com/l/meetupjoin/ 
19%3ameeting_MTU3NmFhYjQtNDFlZi00NjIwLWE0MjAtODlhMjk3MWRiZDkw%40thread.v2/0
?context=%7b%22Tid%22%3a%22a2313cab-b1c3-4f3a-bb11-
2157447ddbb4%22%2c%22Oid%22%3a%22dcaf1000-c8e3-41b3-bd94-e811b0324ca8%22%7d 
 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta anterior  
2. Informe del president de la Comissió 
3. Aprovació, si s’escau, de l’autoinforme per a l’acreditació de Ciències Biomèdiques 

<https://www.ub.edu/portal/web/biologia/vsma> 
4. Aprovació, si s’escau, de la comissió avaluadora interna encarregada d’elaborar l’informe de 

seguiment dels màsters d’Agrobiologia Ambiental i Fisiologia Integra9va. Els/les membres 
proposats/des són: 

Albert Mar;nez (vicedegà acadèmic) 
Francesc Cebrià (vicedegà de qualitat, innovació i professionalització) 
Marta Pintó (Coordinadora màster Agrobiologia Ambiental) 
Teresa Pagés (Coordinadora màster Fisiologia Integra9va) 
Dolors López (Cap de secretaria) 
Ana Cuchí (gestora màsters facultat) 
Pedro Lodeiro Fernández (Alumne del màster de Fisiologia Integra9va) 
Tania Mesa Parra (Alumna del màster d’Agrobiologia Ambiental) 

5. Aprovació, si s’escau, de que el grau de Ciències Biomèdiques pugui reconèixer 1 ECTS per 
als/a les estudiants que segueixen l’”ICE exchange program”, del qual par9cipa aquest grau i 
que, prèviament, ja ha estat aprovat per Consell d’Estudis. 

6. Afers de tràmit 
7. Torn obert de paraula 
 

Assistents connectats: 19 
Antoni Arcas, Núria Bonada, Marta Camps, Empar Carrillo, Esther Esteban, Joan Carles Ferrer, 
Magdalena Grifoll, Anna Gumà, Dolors Lopez, Ester Lozano, Cristina Madrid, Albert Martínez, Marta 
Morey, Teresa Pagès, Xavier Remesar, Araceli Rosa, Teresa Sauras, Maria Soley, Jordi Urmeneta. 

Es disculpen: Carmen Bergareche, Ferran Burgaya, Silvia Busquets, Francesc Oliva. 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

S’aprova sense esmenes 
 
2. Informe del president de la Comissió 

El vicedegà, Albert Martínez comenta detalladament els punts del document enviat prèviament als 
membres de la Comissió. 

.Enquestes alumnes:  
- El primer semestre hi ha hagut, en general, una baixada del nombre d’enquestes. És un 

problema generalitzat en totes les facultats. Discutirem accions a realitzar.  
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- En breu es reunirà l’equip deganal, els/les caps d’estudis i representants d’estudiants per 
trobar alguna solució. 

- Es comenta que s’ha de buscar solució per les assignatures anuals i fer una avaluació del 
professorat per semestre, si canvia el professorat. El vicedegà pren nota. 

Avaluació del professorat:  
- La UB està passant una “Renovació de l’acreditació del procés d’avaluació docent contingut 

al manual d’avaluació docent de la Universitat de Barcelona”. El comitè extern els demana: 
• Disposar d’un procediment específic i sistematitzat que concreti les 
• actuacions institucionals en els casos de les avaluacions desfavorables 
• Avançar en la implementació de mecanismes que permetin el reconeixement de 

l’excel·lència 
- Les vicerectores comenten que es posaran a treballar en aquests aspectes. 

- Per altra banda, la segona quinzena de febrer començarà la convocatòria 2021 d’avaluació 
de l’activitat docent del professorat de la UB. 

Aules de la facultat:  
- Per la manca d’aules a la facultat s’està intentant habilitar les aules sense finestres (A09, P1 

i P2) per a fer-les servir el curs 2022-23. S’ha mesurat el CO2 amb la porta oberta d’aquestes 
aules i s’ha determinat que l’aforament màxim d’aquestes aules és: 

• AULA A9: 20 persones; AULA P1: 14 persones; Aula P2: 6 persones 
• Es posarà rètols a la porta d’aquestes aules per a coneixement del personal. 

- Ja s’han instal·lat els aires condicionats dels laboratoris labM8 i labM9. 

- Ja s’han climatitzat les aules M9 i M10. La M10 serà on s’instal·larà la sala de microscopis. 

- Aprofitant el programa Unidigital de la UB, hem demanat antenes WIFI per a tots els espais 
docents que tenen mancança de WIFI. 

- Es proposa instal·lar una càmera mirant al públic a l’Aula Magna. El vicedegà pren nota. 

Modificacions dels ensenyaments: 
- La setmana passada es van trametre als centres les resolucions relacionades amb les 

modificacions no substancials.  

- Al llarg d'aquesta setmana s'ha iniciat el procés de valoració de les modificacions 
substancials. La tramesa de resolucions pot trigar una mica, atès que en alguns casos, es 
requereix fer una consulta prèvia a AQU per saber si la modificació podria ser admesa o no, 
o per resoldre qualsevol dubte relacionat amb la petició.  

- En el cas de les modificacions no substancials ja resoltes i que suposen un canvi de pla 
d'estudis, el gr@d s'obrirà un cop s'hagin conclòs les accions tècniques pertinents.  

- De cara al curs vinent, hi ha la intenció d'avançar el procés de sol·licitud de modificacions. 
La intenció és treballar en un nou procediment que tingui en compte totes les casuístiques 
possibles de modificació en el marc del nou RD. La intenció és que els centres coneguin des 
d'un bon principi quines seran les accions i els terminis que hauran de tenir en compte per 
tal que puguin adaptar els seus processos interns.  

 
3. Aprovació, si s’escau, de l’autoinforme per a l’acreditació de Ciències Biomèdiques 

https://www.ub.edu/portal/web/biologia/vsma 
S’aprova l’autoinforme. 

 



3 
 

4. Aprovació, si s’escau, de la comissió avaluadora interna encarregada d’elaborar l’informe de 
seguiment dels màsters d’Agrobiologia Ambiental i Fisiologia Integrativa.  

Els/les membres proposats/des són: 
Albert Martínez (vicedegà acadèmic) 
Francesc Cebrià (vicedegà de qualitat, innovació i professionalització) 
Marta Pintó (Coordinadora màster Agrobiologia Ambiental) 
Teresa Pagés (Coordinadora màster Fisiologia Integra9va) 
Dolors López (Cap de secretaria) 
Ana Cuchí (gestora màsters facultat) 
Pedro Lodeiro Fernández (Alumne del màster de Fisiologia Integra9va) 
Tania Mesa Parra (Alumna del màster d’Agrobiologia Ambiental) 

S’aprova la proposta 
 
5. Aprovació, si s’escau, de que el grau de Ciències Biomèdiques pugui reconèixer 1 ECTS per 

als/a les estudiants que segueixen “ICE exchange program”, del qual participa aquest grau i 
que, prèviament, ja ha estat aprovat per Consell d’Estudis. 

S’accepta la proposta 
 
6. Afers de tràmit 

Sense cap afer de tràmit 

 
7. Torn obert de paraula 

Marta Morey comenta la necessitat de manteniment de lupes i microscopis.  
Xavier Remesar es crític amb les enquestes, tant amb la participació, com amb les respostes, sobre 
tot, de les preguntes obertes.  

Antoni Arcas creu que les respostes obertes s’haurien d’eliminar. 

Teresa Pagès comenta que si hagués una retroacció dels resultats possiblement els alumnes 
s’implicarien més en la participació, les respostes serien acurades i que les obertes servirien per 
treure conclusions. 

Joan Carles Ferrer, entre altres caps d’estudi, fan una valoració a l’aula amb els estudiants sobre el 
resultat de les enquestes per assignatures, no per professorat, que segons van consultar no es pot fer. 
Els serveix per millorar aspectes mal valorats de les assignatures. 

Marta Morey comenta la possibilitat de que els companys de departament observessin l’actuació 
docent a l’aula i en fessin una valoració, per comparar-la amb la resposta dels estudiants.   

Teresa Pagès comenta que es fa en algunes universitats, que es pot aplicar si un departament ho creu 
convenient. Depèn de la voluntat i de la disponibilitat de temps del professorat implicat en la 
docència. Comenta que es la tècnica que s’està aplicant en el màster de docència universitària per a 
professorat novell i que funciona molt bé. 

 
Sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 16:08 hores.  

  
La Secretària de la Comissió     Vist i Plau President de la Comissió 
Teresa Pagès        Albert Martínez 
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